
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

 

19.01.2015                                  м. Умань                      № 34 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань житлово-комунального господарства 

та паливно-енергетичного комплексу 

 

  

Всього членів комісії  – 8 

На засіданні присутні  5: 

 

Голова  комісії     - Кучер Г.М. 

Секретар  комісії - Грановський Г.С. 

 

Члени  комісії: Котко Г.П., Лисенко  П.О., Романенко О.Т. 

 

Відсутні члени  комісії:  Бондар Р.В.,  Власенко Ю. П., Румик О.Б. 

 

Запрошені: 

Зарічна Людмила Петрівна – перший заступник начальника управління    

                                                  житлово-комунального господарства   

                                                  облдержадміністрації 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про обласний бюджет на 2015 рік. 

Кучер  

Галина Михайлівна 

- голова постійної комісії 

 

2. Про хід виконання рішення обласної ради від 27.11.2014 № 35-1/VI 

«Про регіональну програму модернізації комунальної теплоенергетики 

Черкаської області на 2014-2015 роки»  

Зарічна  

Людмила Петрівна 

- перший заступник начальника управління 

житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації 
 

3. Про план роботи постійної комісії на 2015 рік 

Кучер  

Галина Михайлівна 

- голова постійної комісії 

 



1. СЛУХАЛИ:  

Кучер Г.М., яка доповіла депутатам про підготовлений Департаментом 

фінансів обласної державної адміністрації  проект обласного бюджету на 

2015 рік, формування якого відбувалося вже за новим бюджетним 

законодавством.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається  до 

протоколу (додаток 1). 

           Також Галина Михайлівна ознайомила депутатів із зверненнями, що 

надійшли від відділів освіти і охорони здоров`я, управління праці та 

соціального захисту населення Уманської міської ради щодо сприяння у 

виділенні міському бюджету додаткових коштів з обласного бюджетуЮ а 

саме: 

- відділ освіти Уманської міської ради клопоче щодо виділення 

додаткових коштів на проведення капітального ремонту фасаду  будівлі    

Уманської    загальноосвітньої   школи І-ІІІ ступенів  № 5 ім. В.І. Чуйкова  

Уманської міської ради Черкаської області, загальна кошторисна вартість 

якого становить 3342,362 тис. грн.; 

- відділ охорони здоров’я Уманської міської ради просить допомоги у 

вирішенні питання фінансування в 2015 році спеціалізованих служб (надання 

медичної допомоги хворим з психічними розладами, хворим на туберкульоз 

та утримання служби крові) для надання медичних послуг жителям 

прилягаючих районів області, що працюють в структурі закладів охорони 

здоров’я м. Умань, але в процесі реформи галузі згідно ст.90 Бюджетного 

кодексу України повинні стати структурними відділеннями обласних 

закладів охорони здоров’я та фінансуватися за рахунок обласного бюджету. 

  - управління праці та соціального захисту населення Уманської міської 

ради просить підтримки у вирішенні питань виділення з обласного бюджету 

розвитку в 2015 році коштів на відновлення водоканалізаційної системи та 

системи опалення в будівлі соціального готелю комплексу надання 

соціальних послуг бездомним, звільненим та нарко- і алкоголезалежним 

особам в с. Дмитрушки-2, Уманського району, а  також врахування 

кредиторської заборгованості і  фактичних видатків на надання пільг з послуг 

зв’язку та інших передбачених законодавством пільг (крім пільг на 

одержання ліків, зубопротезування, оплату електроенергії, природного і 

скрапленого газу на побутові потреби, твердого та рідкого пічного 

побутового палива, послуг тепло-, водопостачання та водовідведення, 

квартирної плати, вивезення побутового сміття та рідких нечистот) та 

компенсацію за пільговий проїзд окремим категоріям громадян  на 2015 рік 

для м. Умань при розподілі відповідної  субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам. 

 Галина Михайлівна запропонувала підтримати проект рішення «Про 

обласний бюджет на 2015 рік» і рекомендувати до розгляду на черговій сесії 

обласної ради, підтримати клопотання управління та відділів Уманської 

міської ради і звернутись до голови обласної ради Коваленко В.М. з листами  



щодо сприяння у виділенні Уманському міському бюджету додаткових 

коштів з обласного бюджету. 

 

 В обговоренні взяли участь всі члени комісії, присутні на засіданні. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення «Про обласний бюджет на 2015 рік» та 

рекомендувати до розгляду на черговій сесії обласної ради. 

2. Доручити голові постійної комісії Кучер Г.М. направити клопотання 

голові обласної ради Коваленко В.М. щодо сприяння у виділенні 

Уманському міському бюджету додаткових коштів з обласного бюджету. 

 

 «За» -  5,    «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосувало» - 0 

 

 

 

2.СЛУХАЛИ:  

Зарічну Л.П., яка поінформувала членів комісії  про хід виконання 

рішення обласної ради 27.11.2014 № 35-1/VI “Про регіональну програму 

модернізації комунальної теплоенергетики Черкаської області на 2014-2015 

роки». 

Зокрема Людмила Петрівна зазначила, що у  2014 році з державного 

бюджету виділена субвенція обласному бюджету на здійснення заходів щодо 

зменшення споживання природного газу у сфері теплопостачання та 

проведення модернізації підприємств у сумі 14608,5 тис. грн. Станом на 01 

січня 2015 року профінансовано 14608,5 тис. грн., касові видатки становлять 

7807,9 тис. грн. У зв`язку з відсутністю  підкріплення по казначейській 

службі повернуто до бюджету  5968,6 тис. грн. і на цю суму  зареєстрована 

кредиторська заборгованість. 

  Людмила Петрівна наголосила, що станом на 01 січня 2015 року всі 

заплановані на 2014 рік заходи виконані в повному обсязі та назвала деякі із 

них: 

- встановлено 20 підмішуючих насосів з погодною корекцією 

температури в м. Черкаси; 

- проведена часткова реконструкція двох котелень в м.Сміла; 

- оптимізовано систему теплопостачання поліклінічного відділення 

центральної районної лікарні в м.Шпола; 

- оптимізовано систему теплопостачання Лебединського навчально-

виховного комплексу «Дошкільний навчально-виховний заклад – 

загальноосвітня школа I-II ступенів №3» Шполянської районної ради; 

- проведено реконструкцію котлоагрегатів з встановленням восьми 

тепло утилізаторів в котельнях міст Черкаси, Канева, Умані, Ватутіне; 

- проведено часткову реконструкцію котельні с.Ротмистрівка 

Смілянського району; 



- проведено реконструкцію системи опалення Центру соціальної 

реабілітації дітей-інвалідів «Пролісок» м.Умань; 

- у Черкаському районі встановлено 18 котлів ССТ, які працюють на 

альтернативних видах палива. 

Текст інформації про  хід виконання рішення обласної ради 27.11.2014 

№ 35-1/VI “Про регіональну програму модернізації комунальної 

теплоенергетики Черкаської області на 2014-2015 роки» додається до 

протоколу (додаток 2). 

 

В обговоренні взяли участь всі члени комісії, присутні на засіданні. 

 

Кучер Г.М. запропонувала інформацію управління житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації взяти до відома та рекомендувати до 

розгляду на черговій сесії обласної ради, а облдержадміністрації, 

райдержадміністраціям, виконавчим комітетам міських рад міст обласного 

значення активізувати роботу щодо виконання в повному обсязі заходів 

регіональної програми модернізації комунальної теплоенергетики Черкаської 

області у 2015 році. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію управління житлово-комунального господарства 

Черкаської облдержадміністрації про  хід виконання рішення обласної ради 

27.11.2014 № 35-1/VI “Про регіональну програму модернізації комунальної 

теплоенергетики Черкаської області на 2014-2015 роки» взяти до відома та 

рекомендувати до розгляду на черговій сесії обласної ради. 

2. Облдержадміністрації, райдержадміністраціям, виконавчим комітетам 

міських рад міст обласного значення активізувати роботу щодо виконання в 

повному обсязі заходів регіональної програми модернізації комунальної 

теплоенергетики Черкаської області у 2015 році. 

 

 

«За» -  5,    «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосувало» - 0 

 

 

3.СЛУХАЛИ:  

Кучер Г.М., яка повідомила, що відповідно до п.4.3 «Положення про 

постійні комісії обласної ради», затвердженого рішенням обласної ради від 

16.06.2006 № 2-19/V, необхідно затвердити план роботи постійної комісії на 

2015 рік.  

Галина Михайлівна ознайомила членів комісії з проектом плану 

роботи, запропонувала його затвердити  та зазначила, що при надходженні в 

подальшому від членів комісії пропозицій до плану роботи, вони будуть 

розглядатись на засіданнях комісії і, при необхідності, вноситимуться 

відповідні зміни та доповнення.  

   



ВИРІШИЛИ: Затвердити план роботи постійної комісії з питань житлово-

комунального господарства та паливно-енергетичного комплексу Черкаської 

обласної ради на 2015 рік (додаток 3). 

 

«За» -  5,    «Проти» - 0,    «Утримались» - 0,    «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           Г. Кучер 

 

 

Секретар постійної комісії       Г. Грановський 

 

 

 

 

 

 

 


